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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 
Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 18 października 2023 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 18 października 2023 r. zaplanowane 

zostało w formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu oraz godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano agendę spotkania 

oraz protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 18 października 2023 r zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili 

wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 

Na posiedzeniu nieobecny był dr Tadeusz Koźniewski.  

 

Agenda posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3. Informacje KJD 

4. Nostryfikacja dyplomu p. Tetiany Stasiuk 

5. Nostryfikacja dyplomu p. Anastasii Anisimovej 

6. Modyfikacje programów studiów 

7. Sprawy różne 
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Ad 1. 
 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 17 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku obrad. Nikt nie głosował przeciw. Porządek obrad 

przyjęto. 

 

Ad 2. 
 
Przed posiedzeniem protokół został wysłany do wszystkich uczestników drogą 

mailową. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddało 13 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem protokołu. Nikt nie głosował przeciw. Cztery osoby nie oddały 

głosu.  

 
Ad 3. 
 

 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego czyli informacji KJD. Poruszono następujące kwestie: 

• Ostatni miesiąc to czas bardzo intensywnych prac w Dziekanacie Studiów w 

związku z zakończeniem procesu rekrutacji oraz rozliczeniem etapów studiów 

(studenci złożyli w tym czasie prawie 1500 podań). 

• Podczas Konferencji Wydziałowej, która miała miejsce w dn. 28-29 września w 

Ostródzie odbyła się sesja poświęcona jakości dydaktyki – zaprezentowano 

założenia i cele Laboratorium Wsparcia Dydaktyki, które powstaje na WNE we 

współpracy ze specjalistami zewnętrznymi.  

• Na potrzeby wniosku UW w konkursie NCBiR „Kształcenie na potrzeby 

gospodarki” została zgłoszona fiszka WNE opisująca koncepcję utworzenia na 

WNE trzech nowych programów studiów.  

• Odbyła się wizyta zespołu WNE w Kopenhadze w związku z pracami nad 

nowym programem studiów „European Environmental Economics & Policy” w 
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ramach konsorcjum projektowego z uniwersytetami w Heidelbergu, Mediolanie, 

Kopenhadze i Pradze.  

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr Tomasz Gajderowicz 

 - dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 

Ad 4. 
 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Gadowska-dos Santos poruszyła kwestię 

nostryfikacji dyplomu p. Tetiany Stasiuk. Dr Gadowska-dos Santos prosiła 

przedstawiciela komisji o przedstawienie wniosków z analizy otrzymanej dokumentacji. 

Prof. dr hab. Janusz Kudła powiedział, że opinia komisji jest pozytywna. 

Program jest typowy dla studiów ukraińskich – zawiera bardzo wiele przedmiotów  

i dużo godzin. P. Stasiuk ukończyła kierunek związany z audytem. Najbliższy 

tematycznie kierunek na WNE to Finanse i Rachunkowość. W związku z tym 

proponowana jest nostryfikacja wg. programu tego kierunku. Nie jest możliwa ocena 

poszczególnych przedmiotów ani sposobu uzyskania zaliczeń. Niemniej jednak 

komisja przychyliła się do wniosku bazując na przedstawionych dokumentach. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr hab. Leszek Wincenciak, prof. ucz. 

 - dr hab. Agnieszka Kopańska 

 

Następnie odbyło się głosowanie dotyczące nostryfikacji dyplomu p. Stasiuk. Za 

nostryfikacją zagłosowało 14 członków. Czterech uczestników posiedzenia nie oddało 

głosu. 
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Ad 5. 
 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Gadowska-dos Santos poruszyła kwestię 

nostryfikacji dyplomu p. Anastasii Anisimovej. Jest to dyplom specjalisty 

rachunkowości i audytu na studiach niestacjonarnych, które trwały jeden rok i 

obejmowały 6 tygodni praktyk. Dyplom został wydany w czerwcu 2013 roku przez 

Klasyczny Prywatny Uniwersytet (Ukraina). Do dokumentacji załączono również 

dyplom licencjata wraz z suplementem. Studia licencjackie, niestacjonarne p. 

Anisimova skończyła w 2012 roku. Trwały one 5 lat. Dyplom licencjata został uzyskany 

na tej samej uczelni. W tym wypadku wymiar godzinowy i realizowane przedmioty są 

dużo bardziej zbliżone do programów z WNE. Wniosek dotyczy jednak nostryfikacji 

dyplomu magisterskiego, a przedstawiony dyplom bakałarza jest jedynie 

potwierdzeniem prawa do podjęcia dalszych studiów.  

W związku z profilem dyplomu Prodziekan Gadowska-dos Santos uznała, że 

wniosek ten powinien być procedowany przed Radę Dydaktyczną WNE UW. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr Marcin Chlebus 

 - prof. dr hab. Janusz Kudła 

 - dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. ucz. 

 - dr Dagmara Mycielska 

- dr Bartłomiej Dessoulavy-Śliwiński 

 

W wyniku dyskusji postanowiono przed procedowaniem wniosku zasięgnąć opinii 

Biura Prawnego UW.  
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Ad 6. 
 

W kolejnym punkcie Prodziekan dr Gadowska-dos Santos poruszyła kwestię 

modyfikacji programów studiów. Ewentualne zmiany należy zgłaszać do końca 

grudnia, muszą więc być przegłosowane najpóźniej na posiedzeniu RD WNE UW 13 

grudnia. 

Dr Dzik-Walczak jako członkini zespołu zajmującego się zmianami 

programowymi powiedziała, że jest obecnie badana możliwość zmniejszenia liczby 

godzin w rdzeniu programowym, by można było więcej godzin poświęcić na 

przedmioty kierunkowe. Zdaniem zespołu wspólny tzw. core jest raczej mocną stroną 

programów na WNE i pozwala absolwentom na bardziej swobodny wybór studiów 

drugiego stopnia. Można natomiast zastanowić się nad usunięciem z sylabusów treści 

powtarzających się na kilku przedmiotach. Druga kwestia dotyczyła analizy bloku 

ilościowego. W tym celu przeprowadzono ankietę wśród prowadzących. Wyniki ankiety 

zostaną przedstawione na następnym posiedzeniu. Na ten moment dr Dzik-Walczak 

była w stanie jednak powiedzieć, że na rozbudowanym bloku ilościowym 

zdecydowanie korzysta kierunek IiE. Jeśli z ankiety będzie wynikało, że dla innych 

kierunków blok ilościowy jest jednak zbyt rozbudowany, następnym krokiem będą 

konsultacje z prowadzącymi w celu zbadania możliwości stworzenia osobnej wersji 

przedmiotów ilościowych dla IiE i pozostałych kierunków. Jeśli chodzi o inne zmiany 

programowe dr Dzik-Walczak zapowiedziała, że chciałaby takowe wprowadzić w 

zakresie przedmiotów do wyboru z koszyków. Co więcej, w związku z zatrudnieniem 

na wydziale prof. dr hab. Delonga, pojawił się pomysł włączenia prowadzonych przez 

niego przedmiotów do programu IiE na studiach magisterskich. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr Dagmara Mycielska 

 - dr Przemysław Kusztelak, prof. ucz. 

- dr Bartłomiej Dessoulavy-Śliwiński 
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Ad 7. 
 

W ramach spraw różnych poruszono kwestie: 

- propozycji prowadzenia zajęć kierunkowych przez ekspertów z ING Hubs Poland. 

- ulepszenia metod weryfikacji wiedzy studentów 

- listy zagadnień na egzaminy dyplomowe 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr Paweł Sakowski 

 - dr Marcin Chlebus 

 - dr Aneta Dzik-Walczak 

 - prof. dr hab. Janusz Kudła 

 - Marcin Miszkiel 

 - dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. ucz. 

- dr Bartłomiej Dessoulavy-Śliwiński 

- dr hab. Agnieszka Kopańska 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska, prof. ucz. 

 

 

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne posiedzenie 

Rady Dydaktycznej zaplanowano na 15 listopada 2023 roku, na godzinę 13:15, w 

formie zdalnej, na platformie Zoom. 

 

 

/ Protokół sporządziła Paulina Bujalska / 


